

بتحديد المخالفات والغرامات الخاصة بتشغيل العبرة

Violations and fine related to operating Abra

عبرة دبي
Dubai Abra



تفاصيل الغرامة		
التعرفة	د.إ AED	Fare
- عدم دفع التعرفة المقررة أو عدم الاحتفاظ بالتذكرة إلى نهاية الرحلة.	200	- Failure to pay the prescribed tariff or to keep the ticket until the end of the trip.
سلوكيات الاستخدام		
- القيام بأي فعل من شأنه إزعاج الركاب داخل العبرة أو المحطة. - سوء استخدام بطاقة الاشتراك التي تصدرها الهيئة.	200	- Committing any act that causes inconvenience to other passengers of an Abraor at the Station. - Misusing the subscription card issued by the RTA.
- بيع البضائع أو الترويج لها بأية وسيلة داخل العبرة أو المحطة. - المبيت داخل العبرة.	300	- Selling or promoting, by any means, merchandise on board an Abra or at a Station. - Staying overnight on board an Abra.
عدم الالتزام		
- عدم إبراز التصريح عند الطلب.	200	- Failure to produce the Permit when requested.
- عدم الالتزام بأماكن الرسو والإيواء في المرفأ. - تشغيل العبرة بدون لوحة أرقام.	300	- Failure to observe the berthing and mooring spots at the Port. - Operating an Abra without a number plate.
- عدم الالتزام باتجاه المسارات المحددة لنقل الركاب بين المحطات. - عدم الالتزام باصطفاف العبرة في رصيف المحطة.	500	- Failure to observe the direction of routes designated for transporting passengers between Stations. - Failure to moor an Abra along the quay of the Station.
- عدم الالتزام بالسرعة المحددة. - استخدام العبرة في غير الأغراض المصرح بها. - استخدام العبرة في المحطات والخطوط غير المعتمدة من الهيئة.	1000	- Non-compliance with the set speed limits. - Using an Abra for other than the purposes stated in its Permit. - Failure to use the Stations and routes approved by the RTA for Abras.
الصحة العامة		
- عدم المحافظة على نظافة أو صيانة العبرة سواء من الداخل أو الخارج. - التدخين داخل العبرة أو في المحطات (راكب العبرة).	300	- Failure to ensure the cleanliness and maintenance of the interior and exterior of an Abra. - Smoking on an Abra or at a Station. (passenger).
- التدخين في العبرة (سائق العبرة) - عدم ارتداء زي العمل، أو عدم المحافظة على النظافة الشخصية أو المظهر العام. - القيام بأي فعل من شأنه تلويث العبرة أو المحطة سواء من الداخل أو الخارج.	500	- Smoking on an Abra. (Abra operator). - Failure to wear the uniform, or to observe personal hygiene or general appearance. - Commit an act that results in polluting the interior or exterior of an Abra or the Station.
السلام والأمان		
- رفض النزول من العبرة عند طلب السائق أو المفتش و ذلك لسبب يتعلق بالسلامة العامة. - عدم الالتزام بالجلوس في الأماكن المخصصة للركاب. - التأثير على السائق بأي فعل أو تصرف من شأنه تشتيت انتباهه أو إعاقة الرؤية لديه أثناء القيادة. - تحصيل تعرفة النقل من الركاب أثناء سير العبرة.	300	- Refusal to disembark from an Abra upon the request of the Skipper or inspector for any reason related to public safety. - Failure to sit in the seats designated for passengers. - Act or behave in any way that causes distraction to the Skipper or obstructs his vision while driving. - Collecting the fare from passengers while an Abra is in motion.
- التدخين في العبرة (سائق العبرة) - عدم ارتداء زي العمل، أو عدم المحافظة على النظافة الشخصية أو المظهر العام. - القيام بأي فعل من شأنه تلويث العبرة أو المحطة سواء من الداخل أو الخارج.	500	- Allowing passengers to embark on or disembark from an Abra at locations other than the Stations designated by the RTA. - Driving an Abra recklessly or without due care and caution. - Failure to take the necessary precautions to ensure the safety of navigation traffic in the event of an Abra breakdown.
- عدم تزويد العبرة بمعدات السلامة والملاحة، أوعدم صيانتها. - عدم المحافظة على سلامة البيئة والركاب. - عدم الالتزام بالحمولة المقررة للعبرة من الركاب. - حمل أية مواد أو معدات تلحق الأذى بركاب العبرة أو تشكل خطراً على سلامتهم.	1000	- Failure to provide the Abra with safety and navigation equipment, or failure to maintain the same. - Failure to protect the environment and ensure the safety of passengers. - Non-compliance with the maximum number of passengers allowed on board an Abra. - Carrying any materials or equipment that may cause harm to other passengers or endanger their safety.
- قيادة العبرة تحت تأثير المشروبات الكحولية أو المواد المخدرة وما في حكمها.	2000	- Driving an Abra under the influence of alcohol, narcotics, or similar substances.
السياسة		
- قيادة العبرة بتصريح منتهي الصلاحية.	300	- Driving an Abra with an expired Permit.
- تحصيل تعرفة تزيد على التعرفة المعتمدة. - إجراء تعديل في مواصفات العبرة، أو إضافة أو إزالة أية معدات عليها بدون موافقة مسبقة من الهيئة.	500	- Overcharging Abra passengers in excess of the prescribed tariff. - Making any modifications in the specifications of an Abra or adding or removing any equipment on an Abra without prior approval from the RTA.
- تشغيل العبرة بدون تصريح.	3000	- Operating an Abra without a Permit.